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 Vragensteller, fractie en onderwerp  
 

1. Morgan Brejaart (FVD) – Tweede Kamer steunt het landelijke vuurwerkverbod 
Opmerking 
burgemeester Bleker  

Veel illegale praktijken worden voorkomen en bestraft. Vuurwerk is 
ingewikkeld te handhaven. De Tweede Kamer heeft nog geen 
besluit genomen en moet nog een uitwerking maken. Als het tot 
wetgeving komt dan zullen we gaan uitvoeren. Een gresstad als 
Enschede heeft het extra lastig met deze problematiek. De 
grensregio’s worden betrokken bij de uitwerking.  
 

Toezegging wethouder 
  

-- 
 

Procesconclusie -- 

2. Maschja Baas (D66) – zorgen om oplichting studenten bij huren studentenwoningen in 
Enschede 

Opmerking wethouder 
Kampman  

Wethouder Kampman vanuit de portefeuille onzelfstandige 
bewoning: de wethouder heeft contact gehad met de LSVB. Die 
heeft aangegeven dat we in Enschede het beeld niet direct 
herkennen. Het college blijft in gesprek met UT en Saxion. De 
gemeente heeft een meldpunt Slecht Verhuurderschap. We werken 
samen in Kennissteden Nederland. In dat netwerk werken we 
samen op verschillende thema’s. Daar kunnen we ook uitwisselen 
over dit onderwerp. De wethouder constateert dat de schaal van 
het probleem in Amsterdam veel groter is dan in Enschede. Daarom 
is de uitwisseling met Amsterdam niet direct voor de hand liggend.  
De wethouder geeft aan dat er nauwe contacten zijn met de 
onderwijsinstellingen. Die geven niet aan dat er geen signalen zijn 
dat het aantal meldingen onterecht laag is.   
 

Toezegging wethouder 
  

-- 
 

Procesconclusie -- 
 



3. Yara Hümmels (PvdA) – Handhaving woekerhuren 
Opmerking wethouder 
Teutelink 
  

Vanaf 2024 heeft de gemeente Enschede het meldpunt Slecht 
Verhuurderschap. Vanaf 1 januari 2025 is dit meldpunt uitgebreid 
met handhaving. De inwoners worden via de website en via social 
media geïnformeerd over dit meldpunt en via de 
onderwijsinstellingen. Ook een Engelse vertaling van de 
berichtgeving is beschikbaar. De wethouder kondigt aan dat hij een 
ambtelijke inloopsessie wil organiseren waarin de resultaten van 
het meldpunt worden gepresenteerd.  

Toezegging wethouder 
  

De wethouder zegt toe de aantallen meldingen aan te leveren 
voorafgaand aan het woondebat. Verder zegt hij toe dat hij gaat 
kijken of hij ook op andere manieren kan wijzen op de 
mogelijkheden. De wethouder zegt toe dat hij gaat kijken of aan het 
meldpunt een persoonlijk contact met de gemeente gekoppeld kan 
worden. 
 

Procesconclusie -- 
 

4. Judith Hofte (PvdD) - paasvuren 
Opmerking wethouder 
Teutelink  

Het college is zich bewust van de droogte. In Enschede mag een 
paasvuur maximaal 500 kubieke meter omvatten. Er zijn kleine 
paasvuren, die onder de meldplicht vallen. Voor de kleine 
paasvuren geldt een stookverbod. En er zijn 2 grote paasvuren 
(Twekkelo en Lonneker) die een vergunning nodig hebben. Deze 
vuren kunnen wel doorgaan en hebben daarvoor gedragsregels 
doorgekregen. De gemeenschappelijke Veiligheidsregio’s hebben 
een website over natuurbrandrisico’s. Daar maakt de gemeente 
Enschede ook gebruik van. 
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 



5. Gert Kel (BBE) mede namens GEW – taalschool de Globe 
Opmerking wethouder 
Vedder  

De wethouder vindt de resultaten van De Globe eveneens 
indrukwekkend. De KOE is verantwoordelijk voor De Globe en die 
heeft een traject ingezet om samen te werken met regulier 
onderwijs. Op dit moment is er overleg met de KOE over 
huisvesting. Er zijn 2 locaties in beeld en als er kans is op 1 locatie 
dan zullen we daarover in gesprek gaan.  
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 

6. Narda Teke Bozkurt (PvdA) – Achterblijvende welvaartsgroei in Enschede 
Opmerking wethouder 
Jajan 

Welvaart is een breed begrip. Er zijn verschillende manieren om als 
gemeente indirect aan de knoppen te draaien. De afgelopen jaren 
hebben we weinig geïnvesteerd in Enschede. Dat kan een mogelijke 
verklaring zijn. De spreadsheet van het CBS geeft weinig inzicht in 
wat er achter de ontwikkelingen zit. Het betreft geen onderzoek 
met een brede analyse. De wethouder geeft aan dat hij wil kijken 
naar gemeenten die beter scoren en kijken wat wij daar in 
Enschede van kunnen leren.  
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 

7. Narda Teke Bozkurt (PvdA) – Armoede en mondzorg 
Opmerking wethouder 
Kampman 

De wethouder geeft aan dat een aantal mondzorgdeskundigen is 
gevraagd wat hun beeld is van de geschetste ontwikkelingen. Die 
geven aan dat tandartsen niet zomaar gezonde kiezen trekken, 
maar wel als er sprake is van problemen rond een kies op een niet-
zichtbare plek in de mond. De wethouder geeft verschillende 
manieren aan waarop de gemeente een helpende hand uitsteekt 
en daarover communiceert. Er zijn weinig signalen en de 
wethouder heeft daarom niet het idee dat de gemeente nog meer 
moet communiceren hierover.  
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 
 

 
.  


